多民族国家

シンガポールの取り組み②(全2回)



皆さん、こんにちは!

松阪市国際交流員のジェレミーです。

英語を共通語として導入する他に、シンガポール政府は どんな工夫をしましたか?

民族に関わらず交流させる

日本と違って、約8割のシンガポール人は公営住宅に住んでいます。これは1960年、当時の住宅危機の対策としての工夫でした。

最初、自分と同じ民族が多い地区に引っ越す人が多く、民族分離の傾向にありましたが、シンガポール政府は各マンションに民族ごとに割当の上限を設ける制度を導入しました。





市HP「国際交流員のページ」

例えば、中華系の上限は84%なので、その制限を超えそうな場合は、中華系の人は該当の住宅を購入できなくなります。



シンガポール最初の公営住宅

こうして、皆は他民族の近隣の人と コミュニケーションを取ったり、相手の文化を理解 することができました。民族分離の問題は解決に 向かい、皆は調和して暮らすことができました。 **Multi-racial Country**

Singapore's Initiatives

Part 2 of 2



Hello everyone, Matsusaka City CIR, Jeremy here!

Besides introducing English as the main language of Singapore, what other initiatives did the Singapore government take to unite the multi-racial society?



Contrary to Japan, around 80% of Singaporeans live in public housing. This began in 1960 as a measure against the housing crisis at that time.

Initially, many people wanted to move to a neighborhood where there are more residences of their own race, which led to a trend of growing segregation. To counter this, the Singapore government introduced a system that sets quota for each ethnic group in each flat.





Official HP – Visit Matsusaka (EN)



Singapore's first public housing

For example, the limit for Chinese ethnicity is 84%, therefore Chinese people are unable to purchase houses for the particular flat if it will exceed the limit.

As such, everyone is able to communicate with neighbors of other ethnicities and learn about their culture. Singaporeans are able to live in harmony regardless of race, and the issue of segregation has been resolved.

多元种族国家 新加坡的对策②(全2回)



大家好!

这是松阪市国际交流员(CIR)的Jeremy!

为了团结新加坡的多种族社会,除了把英语作为通用语言之外,新加坡政府还采取了什么政策呢?



与日本不同,8成的新加坡人民住在政府组屋。 这是在1960年,新加坡政府为了应对当时住房危机的政策。

起初,由于许多人民希望能搬到与自己同种族较多的地区,而这导致了种族隔离的趋势。为了解决这个问题,新加坡政府引入了为每个组屋设定种族配额的制度。





松阪市官方网站 - Visit Matsusaka(英)



新加坡第一座政府组屋

例如, 华族的限制是各组屋的84%, 因此如果这限制将超过的话, 华族的人就无法购买该组屋的房子。

因此,每个人都能与别的种族的邻居交流,而了解他们能的文化。无论种族,大家开始与彼此和睦相处,因此也解决了种族隔离的问题。